
 

Bestyrelsesmødet afholdt den 15. april 2024 kl. 16:30 til 20:00  

Sager til drøftelse  

1. DBU Bornholms strategi frem mod 2027  

Bestyrelsen gennemgik oplæg med kvalificerede input, og det blev besluttet, at LA sammen med 

administrationen skulle revidere oplægget med henblik på behandling i de respektive udvalg om 

muligt. Oplæg præsenteres 8.maj til udvalgsdag. 

2. VFA  

En endelig aftale blev fremsendt til BRK (Bestyrelseskommunikation). 

3. Medlemstal 

Administrationen præsenterede en gennemgang af medlemstallene som overordnet er meget 

positive. Alle klubber vil modtage en kort skrivelse angående deres medlemstal, potentiale, 

forbedringsområder og opnåede resultater. Bestyrelsen blev inviteret til et webinar afholdt af DBU-

analyse tirsdag den 16. april. Det er frivilligt at deltage.  

4. Kommunikation  

Der var en kort dialog angående mailkommunikation både internt og eksternt. 

5. EM 2024  

Der afventes en udmelding fra DBU, FG har bestyrelsesansvar.  

Sager til beslutning 

6. Udvalg under DBU Bornholm 

 Alle udvalg blev godkendt, og T&U fik muligheden for at supplere sig selv på grund af frafald. Der 

blev tilføjet nogle navne til S&U og B&E udvalgene. 

 Nye medlemmer vil løbende blive godkendt af bestyrelsen. 

7. Kommissorier for udvalg under DBU Bornholm 

 Kommissorierne for Spillerudvikling og Børn & Event blev gennemgået. 

Et flertal i bestyrelsen godkendt SUU & Børn & Event blev godkendt med mindre ændring.  

Disse vil blive offentliggjort på DBU Bornholms hjemmeside. 

8. Indstillinger til DBU-komiteen 

 FB blev igen indstillet til ungdomsfonden, mens FG blev indstillet til Governance & 

Udviklingskomiteen. 

9. Karantæneudmåling 

 JZ gennemgik dokumentet, og bestyrelsen kom med enkelte justeringer. Der var enighed om at 

offentliggøre det på hjemmesiden og fremsende det til dommere. 



 

10. RIK henvendelse  

Bestyrelsen blev enige om at imødekomme RIKs henvendelse. En skriftlig henvendelse med de 

relevante sportslige og økonomiske konsekvenser vil blive fremsendt til RIK fra administrationen 

FB – deltog ikke grundet inhabilitet  

11. Forretningsorden til underskrivelse  

Udsat til kommende møde 

Sager til orientering  

12. Nyt fra dommerudvalget 

JZ orienterede om en obligatorisk teorigennemgang og de udfordringer, der var forbundet med 

arrangementet. Bestyrelsen enige om at det behandles på dialogmødet med BFK.  

13. Nyt fra øvrige udvalg 

T&U har afholdt et trænermøde og indsamlet høringssvar fra lokale klubber til brug for den 

kommende turneringsstruktur.  

 

 

 


